

森野薈飲食優惠 Dining Offers at Jungle Fun Club

條款及細則:

- 1. 優惠期由即日起至 2025 年 12 月 31 日。
- 2. 此優惠只適用於3香港客戶。
- 3. 此優惠不能與其他折扣優惠同時使用。
- 4. 此優惠不可兌換現金或作現金找贖。
- 5. 配料或飲品數量有限, 送完即止。
- 6. 圍爐煮茶及火鍋套餐將視乎天氣情況而作出調整或暫停供應。如有查詢及訂座,請致電森 野薈(電話: 5956 8969)。
- 7. 圖片只供參考。
- 8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 9. 本公司保留隨時修改此優惠之條款及細則以及終止優惠的權利,而不作另行通知。
- 10. 如有任何爭議,本公司及森野薈保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. This promotion is valid from now until 31 Dec 2025.
- 2. The offer is exclusively for 3 Hong Kong customers.
- 3. The offer cannot be combined with other discount promotions.
- 4. The offer cannot be exchanged or redeemed for cash.
- 5. Toppings or drinks are available in limited quantities and while stocks last.
- 6. Tea-grilling or hotpot sets may be adjusted or suspended depending on weather conditions. For enquiries or reservation, please contact Jungle Fun Club at 5956 8969.
- 7. Photos are for reference only.
- 8. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of this offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 9. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the offer at any time without prior notice or reason.
- 10. In case of any disputes arising from this offer, the decision of the Company and Jungle Fun Club shall be final and conclusive.